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Abstract (en)
The control system includes a load with a transformer (3), having primary (5) and secondary (6) windings. The primary winding (5) is fed from the
solar energy electricity generator (GS) through a switch (7). The secondary winding (6) is connected in series with a diode (8) and the load (1,2).
The system includes a sensor (11) which detects the average intensity of the current (Ip) circulating in the primary winding (5) of the transformer (3),
and delivers a signal (Vdet) that represents this current (Ip). A control unit (12,13), which is sensitive to the signal (Vdet), controls operation of the
switch (7) so as to establish in the primary winding (5) of the transformer (3) an average current (I-p) corresponding to a pre-determined operating
regime for the generator (GS). The control unit (12,13) is designed to set the current (Ip) to a value which corresponds to the maximum power
(Pmax) of the power delivered by the generator (GS).

Abstract (fr)
Le dispositif comprend a) un transformateur (3) à accumulation d'énergie, à enroulements primaire (5) et secondaire (6) de sens inverses,
l'enroulement primaire (5) étant alimenté par le générateur (GS) sous la commande d'un interrupteur (7), l'enroulement secondaire (6) étant
connecté en série avec une diode (8) et avec la charge (1,2), b) un détecteur (11) sensible à l'intensité du courant moyen (Ip) circulant dans
l'enroulement primaire (5) du transformateur (3) pour délivrer un signal (Vdét) représentatif de cette intensitté, et c) des moyens de commande de la
commutation de l'interrupteur (7), sensibles audit signal (Vdét) pour établir dans l'enroulement primaire (5) du transformateur (3) un courant moyen
(Ip) correspondant à un point de fonctionnement prédéterminé du générateur GS. <IMAGE>
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